
 

 

Bestyrelsesmøde referat - Onsdag d. 17. august 2022, kl. 17.30-19:15 

Indkaldelse og dagsorden 

Indkaldte: IGK Bestyrelse 2022 
Afbud: Thomas Kruse 

Mad i restauranten efter mødet 

Dagsorden: 

1. Godkendelse af dagsorden 

Dagsorden godkendt 

 

2. Godkendelse af seneste referat  

 

Referat er godkendt, JH følger op på versionen der er lagt på hjemmesiden 

 

3. Mødefastlæggelse frem til marts 2023 

 

møder: 20/9, 25/10, 22/11, 16/12, 17/1 og 28/2 og den 14/3-2023 

Generalforsamling bliver evt. den 21/3 

 

 

4. Beklædningstilskud til TU kassereren til godkendelse (kr. 2000,-) 

 

Tilskuddet er godkendt. Merete overfører. 

 

5. Opdatering fra udvalg og KiK 

1. Magnus orienterer omkring Breddeudvalget 

Udvalget arbejder på højtryk for at optimere på betingelserne for begynder. 

Tirsdagshygge golf har været en stor succes. 

 

2. Jan opdaterer fra Eliten 

Eliten har afsluttet Danmarksturneringen. Det gik godt og de forskellige hold 

forblev i deres rækker. To 2. pladser og en 1. plads. 

Mandagselite turneringen har også fungeret godt i indeværende sæson, med 

helt op til 30 deltagere på en given mandag, ikke lavere end 18. 

 



3. Thomas R. orienterer omkring Juniorerne (krise) 

Der er har været nogle udfordringer i udvalget. Der skal arbejdes med en 

løsning på at optimere forholdene for juniorerne.  

Vi arbejder med forskellige løsninger i bestyrelsen. TR og JH får iværksat noget 

konkret inden næste møde. 

 

4. Jan informerer om TU 

Det går godt i udvalget. Sommerturnering gik ude mærket.  

Klubmesterskabet er den 27/8. Der er Indian Summer den 3/9., på begge baner 

Der arbejdes på nye skilte også over i udestuen, så det lugter lidt mere af golf 

 

5. Jan informerer om Kvinder og Golf 

Der var nogle udfordringer med at komme i mål. Men generelt set lykkes det 

med projektet. Takket være nogle frivillige ildsjæle. 

Meget lært, som kan tages med til en evt. ny omgang i 2023. 

 

6. Begynderudvalget (JH) 

Der er travlt i udvalget. Udvalget kan godt bruge lidt hjælp kommende år. 

Mange har hjulpet som guider i år og det har fungeret ret godt. 

 

7. Claus orienterer om Mjølnerknæjterne  

Det går godt i MjølnerKnæjterne. Der er stor medlemstilslutning. Der er 

arrangeret weekendtur den 17/9 og 18/9. Stemningen blandt Knæjterne er i 

top. 

 

8. BRH udvalg 

Kent orienterer om udvalgets arbejde. Der mangler regel kyndige medlemmer, 

som eventuelt kan fungere som dommere ved turneringer. Der bliver 

undersøgt om vi kan få noget uddannelse på regelområdet. 

 

6. Ordensregler (sidste redigering)  

De nye ordensregler er på vej ud til medlemmerne. Der vil blive orienteret om i det 

kommende nyhedsbrev 

 

7. Punkter til næste nyhedsbrev 

- GLFR 

- Ordensregler 

 

8. GLFR 

- Introduktion til medlemmerne (KK) 

-  Oplæg til sponsorer (TR) 



Præsentationen til medlemmerne blev debatteret og prissætning for sponsorat blev 

fastlagt. TR er styrmand på projektet. 

 

9. Golfspilleren i Centrum (CK) 
 
Claus har undersøgt besvarelserne og udarbejdet en lille analyse af golfspilleren i 
centrum. 
Der er en række ting som klubben og centeret godt kan blive bedre til. De fleste 
negative besvarelser går ikke på klubben, men på at der nogle problemer med 
receptionen og restauranten  
Positivt er at atmosfæren i klubben er god og de fleste er meget glade for at være 
medlem i Ishøj golfklub.  
Klubberne i klubben er også meget populære  
Møde med IGC, med Claus, Jan og Bjarne aftales. 
 

10. Økonomi (MK) 
 
Merete orienteret omkring økonomien. Det er et stort arbejde med at bogføre 
økonomien. Men det ser fornuftigt ud pt. 
 

11. Eventuelt 
 
- Intet 


